
Zakon o združenem delu smo sprejeli, kaj pa sedaj...?

V Pletenino bo stopil
po Novem letu

Organizacija združenega dela
»Pletenina« nam ni neznano
ime. Poznamo njene izdelke,
zaupamo njihovi kvaliteti, mo-
dernosti in veliki izbiri izdel-
kov.

Ob sprejetju Zakona o zdru-
ženem delu smo se pogovarjali
s predsednico delavskega sve-
ta, tovarišico FANI HOCEVAR
o tem, kako se v tej organiza-
ciji združenega dela odraža.jo
njegova določila, oziroma kako
se pripravljajo, da bi uskladili
svoje delovanje s temi določili.

»Osnutek Zakona o združe-
nem delu smo obravnavald v
družbeno-političnih organizaci-
jah naše tovarne in na zborih
delovnih ljudi. Tu je bil tudi
podprt. Osnutek smo razmno-
žili in ga dali vsem delavcevm,
tako da so bila z njim vsi se-
znanjeni. To pa ne pomeni do-
sti. Osnutek Zakona je bil zelo
obširen. Tudi jezik je bU težak
in strokoven. Za preprostega
delavca, ki takega jezika ni na-
vajen je Zakon o združenem
delu težje razumljiv.

Pravzaprav se Zakon o zdru-
ženem delu pri nas še nikjer
ne odraža. Po novem letu pa
se bomo tega lotild, ko bomo
uskladili vse samoupravne ak-
te. Med delavci samimi pa je
zakon že prisoten. Posarnično
so že opazne spremembe, ven-
dar kaj velikega ni videti. Ve-
ste, ljudje so pričakovali hitre
spremembe in splob vse novo.
Trenutno pa še ni nič videti,
saj se čez noč ne da zgraditi
neka.i čisto novega. Ljudje so

nepofcrpežljivi pa tudd razli&ni.
Nekateri bodo Zakon o zdru-
ženem delu sprejeli za svojega,
takoj, saj čutijo, da se stvari
premikajo. Drugi ga bodo spre-
jeli težje, trajalo bo ved časa.
Nekateri pa ga nlti ne razu-
mejo, ne dojemajo vsebine, saj
ga niso niti pazljivo prebrali.
Vendar mislim, da kakih več-
jih problemov ne bo.«

Kakor pa uresničujete stabi-
lizacijski program?

»S tem je takole: 14-dnevni
plačilni rok nas je kar dobro
prizadel, ker smo v precejšnji
meri vezani na izvoz. Tujih
partnerjev pa ne moremo ter-
jati, da nam plačajo v štirinaj-
stih dneh, ker si bodo raje po-
iskali druge partnerje. Prav
tako uvažamo del surovin in
reprodukcijskega tnateriala ter
pletilne stroje. Brez t ^ a pro-
izvodnja ne more tečd. Zastojev
resda ni bilo. Problemi pa so z
realizacijo, kl na fakturah si-
cer obstaja, prikazatd pa se je
ne da, dokler izstavljeni računi
niso plafiani. Plačilni rokd pri
poslovanju s tujhni partnerji
pa so zelo raztegljivi.

Kljub temu pa smo 9. sep-
tembra položili temeljni ka-
men novega obrata v bodoči
industrijskl coni v Mostah. Do
marca meseca 1977 mora bdti
zgrajena pletilndca. Ta nam je
sedaj najbolj potrebna. Ko bo
zgrajena, bomo lahko ukinili
tretjo izmeino, to je nočno delo.
Na pletilnih strojdh pa delajo
piredvsem ženske in se nam za-

to fcudi tako mudi z gradnjb
nove pletilnice.«

Pa je ta investicija pokrita?
»Fravzaprav še ne popolno-

ma. Pogoj je, da prispeva or-
ganizaoija združenega dela 70
odstotkov sredstev, ostalih 30
procentov pa prispeva banka.
Sedanje investicije znašajo šest
novih milijonov. Do tistih 70
odstotkov nam še nekaj manj-
ka, vendar upamo, da se bo
z novim letom nabralo dovolj
sredstev, ko bodo poravnani vsi
zaostali računi.«

Kako ocenjujete udeležbo de-
lavcev v samoupravnem življe-
nju vaše OZD?

»Normalno je, da se ljudje
najbolj zanimajo za denar, za
osebne dohodke. Če bd bilo do-
volj denarja za vse potrebe,
se ne bi nihče več zanimal za
to, kako podj&tje posluje.
Ker pa denarja ni nikoli do-
vllj aJi preveč, se ljudje zani-
majo In tudi sodelujejo. Tudi
informiranje je zaenkrat zado-
voljdvo. Tabo vsi vedo, kaj se
dogaja.

Bogdan Jugovič


